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Θεσσαλονίκη, 03/09/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Ανέλκυση του ναυαγισμένου πλοίου “Σάμινα”» 

 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με μαρτυρίες κατοίκων της Πάρου, καθώς και με τοπικό δημοσίευμα 

ηλεκτρονικού τύπου της 6ης Αυγούστου 2020, η πρόσφατη διαρροή πετρελαιοειδών από 

τις δεξαμενές καυσίμου του ναυαγισμένου – εδώ και 20 χρόνια – πλοίου «Σάμινα» στη 

θάλασσα της Πάρου, φαίνεται να δρομολόγησε τις απαραίτητες διαδικασίες για να 

ξεκινήσει η ανέλκυσή του. Η αποστολή αντιρρυπαντικού σκάφους τις προηγούμενες 

μέρες, καταδεικνύει ότι βρίσκεται σε εξέλιξη η διαδικασία ανέλκυσης του 

ναυαγισμένου πλοίου, με πρώτο στάδιο, την διαδικασία απάντλησης του καυσίμου από 

το κουφάρι του πλοίου και των ενεργειών καθαρισμού και απορρύπανσης της τριγύρω  

θαλάσσιας περιοχής. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Είναι, πράγματι, μέρος του πρώτου σταδίου ανέλκυσης του ναυαγισμένου πλοίου 

«Σάμινα», η πρόσφατη διαδικασία απάντλησης των καυσίμων του; Εάν ναι, ποιες είναι 

οι ακόλουθες πρωτοβουλίες, που προτίθεσθε να αναλάβετε, προκειμένου να ανελκυσθεί 

το «Σάμινα» και σε πόσο διάστημα προσδιορίζεται χρονικώς η ανέλκυση; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 
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